
 

 

 

 

 

Αθήνα,  22 Απριλίου 2020 

 

Ε Ρ Ω Τ Η Σ Η 

Προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

 

Θέμα: «Γενναία επέκταση του προγράμματος: Γάλα και φρούτα στα σχολεία. 

Στήριξη του αγροτικού εισοδήματος με Ευρωπαϊκά Κονδύλια». 

 

Η πανδημία του Covid-19, εγείρει μεγάλες προκλήσεις στον αγροδιατροφικό τομέα 

της Ελλάδας, όπως και όλων των κρατών μελών της Ε.Ε. Οι προκλήσεις αυτές 

παρατηρούνται τόσο στο επίπεδο της καθημερινής πρακτικής των αγροτών μας, όσο 

και στην εφαρμογή των μέτρων της ΚΑΠ από τις διοικήσεις των κρατών μελών. 

Όπως αντιλαμβάνεστε το να διατηρηθεί η αγροτική δραστηριότητα αποτελεί κρίσιμο 

τομέα εθνικής ασφαλείας καθώς σχετίζεται τόσο με την επαρκή τροφοδοσία, όσο και 

με τη στήριξη της οικονομίας. 

Για να το επιτύχουμε αυτό είναι απαραίτητη η απρόσκοπτη πρόσβαση των 

παραγωγών σε ρευστότητα, λαμβανομένων υπόψη των σημερινών αλλά και των 

προβλεπόμενων επιπέδων ζήτησης των παραγόμενων προϊόντων, είτε πρόκειται για 

αμνοερίφια, είτε για γαλακτοκομικά, είτε για φρούτα, λαχανικά και ελαιόλαδο. Εξίσου 

επιβαρυντικοί παράγοντες αποτελούν η δυσκολία μετακίνησης εργατών από τρίτες 

χώρες ώστε να μαζευτεί η σοδειά, καθώς και η δυσκολία στην τροφοδοσία εφοδίων 

αναγκαίων για την αγροτική παραγωγή.  

Έχοντας υπόψη τα ανωτέρω: 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός 

1) Προτίθεται να αιτηθεί στην Ευρωπαϊκή Επιτροπή την ενεργοποίηση και 

βέλτιστη αξιοποίηση των εργαλείων της αγοράς που προβλέπονται στα 

άρθρα 219, 221 & 222 του Κανονισμού ΚΟΑ (ΚΑΝ 1308/2013), καθώς και 

για εξαιρέσεις στο κανονιστικό πλαίσιο της ΚΑΠ για την παροχή 

ευελιξίας στη διαχείριση των ενισχύσεων των δύο Πυλώνων; 

2) Προτίθεται να δώσει τη δυνατότητα μέσω Ευρωπαϊκής χρηματοδότησης 

να προσφέρονται τα παραγόμενα προϊόντα (φρούτα, λαχανικά, ξηροί 

καρποί, κρέας, γαλακτοκομικά, αβγά κλπ) σε πληττόμενες κατηγορίες 

συμπολιτών μας όπως οι άνεργοι, εκείνοι που δικαιούνται το επίδομα 

των 800€ κλπ., σε αντιστοιχία αλλά σε ευρύτερη κλίμακα σε σχέση με 

όσα προβλέφθηκαν σχετικά με το ρωσικό εμπάργκο; 
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3) Προτίθεται να αιτηθεί γενναία επέκταση και χρηματοδότηση του 

προγράμματος φρούτα και γάλα στα σχολεία? Θα μπορούσε σε αυτό να 

προστεθεί η πώληση ξηρών καρπών σαν υγιεινό σνακ στα κυλικεία των 

σχολείων; 

4) Προτίθεται να προβεί σε σχετικές ενέργειες ώστε να παράσχει η ΕΕ 

ευελιξία στην υλοποίηση των προβλεπόμενων ελέγχων για την 

καταβολή των ενωσιακών ενισχύσεων, μειώνοντας το ποσοστό τους 

και μεταθέτοντας την ημερομηνία πραγματοποίησής τους;  

5) Προτίθεται να προβεί σε ενέργειες ώστε να δοθεί σε Ενωσιακό επίπεδο 

η δυνατότητα παράτασης των καταληκτικών ημερομηνιών που 

προβλέπονται σε κανονισμούς  (για παράδειγμα σχετικά με υλοποίηση 

των Επιχειρησιακών Προγραμμάτων του τομέα των 

Οπωροκηπευτικών)  όσον αφορά την υποβολή αιτήσεων έγκρισης / 

τροποποίησης των προγραμμάτων, την υποβολή αιτήσεων ενίσχυσης, 

τις καταληκτικές ημερομηνίες υλοποίησης των δράσεων κλπ; 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 
 

Κόκκαλης Βασίλειος 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

Αγαθοπούλου Ειρήνη-Ελένη 

Αλεξιάδης Τρύφων 

Αραχωβίτης Σταύρος 

Βαγενά Άννα 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Γιαννούλης Χρήστος 

Ελευθεριάδου Σουλτάνα (Τάνια) 

Ζαχαριάδης Κωνσταντίνος 

Θραψιανιώτης Μανόλης  

Καρασαρλίδου Φρόσω 

Κασιμάτη Νίνα 

Λάππας Σπυρίδων 

Μαλαμά Κυριακή  

Μαμουλάκης Χάρης 

Μάρκου Κώστας  

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος  

Μπάρκας Κώστας  

Μουζάλας Ιωάννης  

Μπουρνούς Γιάννης 



Ξανθόπουλος Θεόφιλος 

Παπαδόπουλος Σάκης 

Παπαηλιού Γιώργος 

Παπανάτσιου Κατερίνα 

Παπαχριστόπουλος Θανάσης  

Πέρκα Θεοπίστη (Πέτη) 

Ραγκούσης Γιάννης  

Σαρακιώτης Ιωάννης 

Σκουρολιάκος Παναγιώτης 

Τελιγιορίδου Ολυμπία 

Τζούφη Μερόπη 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος  

Σωκράτης Φάμελλος  

Χρηστίδου Ραλλία 

 
 
 

 
     

 

 


